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Ge Solbergaborna riktig insyn

Förslag till beslut 

Att delvis avslå förvaltningens tjänsteutlåtande och därmed säga nej till nybyggnaden
Att därutöver anföra följande: 
Med ojämna mellanrum tar stadsdelsnämnden ställning till olika byggplaner och detaljplaneförslag, 
där väldigt många handlar om nybyggnation i Solberga. 
Som förvaltningen konstaterar i sitt remissvar finns en oro i Solberga över förtätningen, och många 
saknar en övergripande bild över den långsiktiga planeringen. Som det är nu kommer informationen 
och planerna i ofta små pusselbitar åt gången. 
Som förvaltningen också konstaterar, finns risk för att fler träd än nödvändigt tas bort, och 
kompensationsåtgärderna för förlorade naturvärden är otydliga. 

Vi instämmer också i delar av kritiken från pensionärsrådet och funktionshinderrådet kring, om nu 
detta område kring Toffelbacken verkligen ska bebyggas, vilka alternativ som borde övervägts. 

Sammantaget är det många frågetecken och skäl för skepsis mot byggplanerna. Istället förordar vi en 
samlad och utökad samrådsprocess där kommunens centrala instanser för invånarna presenterar 
samtliga kort- och långsiktiga planer för området. 


